
MØTEREFERAT: BYGDEUTVALG                                               

 
Sted: Hatteng rådhus 

Dato: 15.04.10 

 

Deltagere fra kommunen: 

– John Egil Ottosen 

– Ståle Sørensen 

 

Tema: Idemyldring rundt temaene visjoner og overordna mål for Storfjord kommune. 

 

Av 8 inviterte utvalg og vel kom det medlemmer fra kun 3 utvalg (Skibotn- og Vestersia 

bydeutvalg, Storeng Steindal trim). Til sammen stilte det 7 medlemmer fra utvalga.  

 

Etter forespørsel har bygdelage sendt innspill via brev tilbake til kommunen. 

 

Lag som var invitert: Østre Storfjord bygdeutvalg, Oteren bygdeutvalg, Signaldalen 

bygdeutvalg, Lindevollen vel, Pekkajorma velforening, Vestersia bygdeutvalg, Storeng 

Steindalen trim og Skibotn bygdeutvalg. 

 

Viktige punkter som ble nevnt under møte: 

Vestersia: 
– Har hatt sterk nedgang i folketallet. Dette var et tema som ble tatt opp flere ganger. 

En opptelling som ble gjort av Hermod viste at det bare var 15 -17 personer på 

vestersia som er under 50 år.  

– Manger er enslige og gamle. 

– I tillegg står mange hus tomme. Gårdene legges ned og står tomme, mens jordene 

gror igjen. 

 

Skibotn: 
– De trekker fram usikkerheten rundt LHL senteret, Storfjord torsk, ungdomskolen, 

barnehage som ikke kommer i gang.  

– Mange ting er usikkert og en mener at ikke kommunen gjør nok for det som ligger 

der i dag.  

– Skibotn er enig med vestersia når det gjelder landbruket i kommunen. Her må 

kommunen komme på banen for å støtte de som er igjen og legge til rette for at 

nye kan starte. Det trekkes frem at verdens matsituasjon blir verre og verre og at 

også Storfjord kommune bør tenke på de jordressursene kommunen har. 

 

 

Forslag på løsninger: 
– Det må føres en strengere bo og driveplikt i kommunen. Dette må gjøres for å 

hindre at større områder gror igjen. Det er lite god jord i utgangspunktet og en bør 

bevare dette. Dette vil ha en positiv effekt i forhold til trivsel for oss som bor her 

men også for turister og turistnæringa. Kommunen bør komme med en 

strategiplan. 

– For å få bosetting er det viktig å hele tiden ha tilgang til tomteareal. Kommunen 

børe legge opp en strategi på dette. I tillegg mener en at en bør legge til rette for 

bygging lenger nede i strandsonen for å få attraktive tomter. Kommunen bør også 

ha en bedre oversikt over de arealene der det er ledig boligtomter, slik at folk som 



ønsker å flytte til lett finner hvor en kan bygge/leie. Lage flere reguleringsplaner 

med formål boliger.  

– Det trekkes også frem at for at en skal kunne tilby attraktive tomter så må det være 

god tilgang på internett.  

– Kommunen bør ha en næringsbygg/næringsselskap der ny oppstarta bedrifter kan 

ha lokaler. Dette skal være et sted der en kan starte opp med noe som kan bli noe 

større. Her ønskes det større drahjelp fra kommunen.  

– Storfjord har flott natur og dette bør bli satset mer på. Her nevenes det videre 

skilting til Lyngsalpene (portal), steder der en kan ha enkelt overnatting (skole 

Elvevoll). Dette bør være et satsingsområde som kan generer oppstart av flere 

bedrifter for kommunen. Hermod kunne fortelle at de hadde registrert 1800 turiser 

som hadde reist inn Steindalen og at de hadde hatt 90 overnattingsdøgn på 

Steindalshytta. 

– Kan vi lære noe av de på furuflaten.  

– Kommunen må prioritere bosetting i hele kommunen.  

– Skole. Skolen er et samlingspunkt og er viktig å beholde de som er igjen. 

– Beholde ungdommen. Hvordan skal vi gjøre dette. Støtte opp om elevbedrifter og 

høre hva som er viktig for at de ønsker å fortsette å bo i kommune etter endt 

utdannelse.  

– Bedre skolekyss for skolebarna slik at de slipper lange bussturer ”rundt om i 

kommunen”. Bussforbindelse mellom bygdene.  

 

 

 

Brev fra bygdeutvalg:  

 

Skibotn bygdeutvalg. 

A. Hva ønsker kommunens innbyggere? 
Stoppe fylkesmannens fredning i Skibotn (fra Røykeneselva til Olderelva). 

– At Skibotn omsorgsenter blir endret til et sykehjem ikke bare for demente. 

– Utvidelse av Skibotn skole. 

– Mobbetiltak på Skibotn skole. 

– Treningsstudio i Skibotn. 

– Bedriftsutvikling i Skibotn. 

– At kommunen fører nøytral tildelingspolitikk. 

– Skape interesse for de ”nye” tomtene i Sommersetlia, annonsere gjennom                                                       

hjemmeside/aviser/media.  

– Legerkontor i Skibotn. 

– Bedre bussforbindelse til/fra Skibotn (torsdag/fredag). 

– Lengre åpningstider på biblioteket i Skibotn. 

– Crossbane!!! 

– Ønsker at kommunen skal videreføre boplikten i boligfelt (bolig/fritidsbolig). 

 

B. Visjoner for Storfjord kommune. 
– Flerkulturelt (som grensekommune). 

 

D. Hva kan vi bli bedre på? 
– Informasjon ut til folket! (Eks. mangfolderen på kabel TV) 

– God informasjon om div. saksganger.  

– Bedre tannhelsetjeneste i kommunen. 



Bygdeutvalget på Vestersia 

A. Hva ønsker kommunens innbyggere? 
– Overholde bo – og driveplikt strengt 

– Ferdigstilte boligtomter  

– Næringstomter i alle deler av kommunen 

– Boligbygging innenfor 100 m reglen/sonen 

– Bredbånd som fungerer 

– Håndheve byggefrist på tomtekjøp 

– Sammenhengende vannledning Rasteby – Oteren 

– Eksisterende vannnverk må avklares og tegner innpå kart 

 

 B. Visjoner for Storfjord kommune. 
– Samarbeid mellom bygdeutvalg (vestersia – Furuflaten � næringsforening) 

– Legge forhold til rette for reiselivs virksomhet 

 

C. Overordna mål for Storfjord kommune 
– få folk til å bli boende og flytte til kommunen 

– skape nettverk over kommunegrenser, der det er naturlig 

 

D. Hva kan vi bli bedre på? 
– profilere hva vi er gode på i alle bygder 

– bruke media om utviklingsprosjekt 

 

 

 

 

 

 

 

 


